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 ΘΕΜΑ 19ον  

 

Εκμίσθωση συστάδων υλοτομίας Δ. Κόνιτσας διαχειριστικού έτους 2022 
 
        Στην Κόνιτσα και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα στις  19/12/2023  ημέρα Τρίτη και ώρα 

18:00, έγινε η τακτική συνεδρίαση διά ζώσης του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Κόνιτσας,  

μετά από πρόσκληση του Προέδρου της, με αριθμό πρωτ: 6908/15-12-2023, η οποία 

δημοσιεύτηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και αναρτήθηκε στην ιστοσελίδα του 

Δήμου (www.konitsa.gr)  και επιδόθηκε με αποδεικτικό ή γνωστοποιήθηκε στα μέλη της σύμφωνα 

με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 11 του ν. 

5043/2023. Στη συνεδρίαση ήταν παρών ο Δήμαρχος κ. Εξάρχου Νικόλαος. Πρακτικά τήρησε η 

υπάλληλος του Δήμου Αθανασίου Μαίρη. 

Από τα είκοσι ένα (21) μέλη στην συνεδρίαση συμμετείχαν οι κατωτέρω Σύμβουλοι που 

απαρτίζουν ολομέλεια για συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος. 

 Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης, ο κ. Αντιπρόεδρος διαπίστωσε ότι σε  σύνολο είκοσι 

ένα (21) μελών βρέθηκαν παρόντες  και απόντες οι κατωτέρω: 

 

   Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ   Α Π Ο Ν Τ Ε Σ  

1. Χήρας Χ. Δημήτριος Μέλος 1. Νιτσιάκος Δ. Δημήτριος Μέλος 

2. Λαζογιάννης Ι. Αριστείδης Μέλος 2. Σπανός Δ. Γεώργιος Μέλος 
3. Τσιαλιαμάνης Ι. Νικόλαος Μέλος 3. Κορτσινόγλου Ι. Απόστολος Μέλος 
4. Παπασπύρου Ζ. Ανδρέας Μέλος 4. Καράτζιος Β. Διονύσιος Μέλος 
5. Ρόμπολος Ν. Γεώργιος Μέλος 5. Μιχαλόπουλος Γ. Μιχαήλ Μέλος 
6. Παφίλης Ε. Ιωάννης Μέλος 6. Γαϊτανίδη – Νίνου Χ. Ελένη Μέλος 
7. Γκριμότσης Ι. Δημήτριος Μέλος    

8. Λάκκα Α. Δήμητρα Μέλος    

9. Σπανός Ι. Βασίλειος Μέλος  Ο κ Σδούκος Δ. προσήλθε στη συνεδρίαση μετά την ψήφι-  

10. Καλτσούνης Χ. Νικόλαος Μέλος  ση του 1ου θέματος και ο κ. Τσιγκούλης Π. προσήλθε κατά   

11. Τσιγκούλης Ν. Παναγιώτης Μέλος  τη συζήτηση του 2ου θέματος.  

12. Ζήσης Η. Δημήτριος Μέλος    

13. Σδούκος Β.  Δημήτριος Μέλος    

14. Σαμαρά Β. Μαριάνα Μέλος    

15. Δημάρατου Λ. Αικατερίνη Μέλος    

 

 

Στην συνεδρίαση παρευρέθησαν: 

 ΠΡΟΕΔΡΟΙ  ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΟΝΙΤΣΑΣ     
 

Α/Α  ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΠΑΤΡΩΝΥΜΟ ΠΑΡΩΝ ΑΠΩΝ 

1. 
 
ΚΟΝΙΤΣΑΣ 

 
ΧΑΤΖΗΕΦΡΑΙΜΙΔΗΣ ΠΡΟΔΡΟΜΟΣ 

 
ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ 

   √  

2. ΑΕΤΟΜΗΛΙΤΣΑΣ ΝΙΤΣΙΑΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΑΛΚΙΒΙΑΔΗ  √ 

3. ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ ΛΙΑΛΙΑΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ  √ 

4. ΑΓΙΑΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗΣ ΣΑΜΑΡΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΗΛΙΑΣ 
 √ 

5. ΑΕΤΟΠΕΤΡΑΣ ΝΟΥΤΣΟΣ ΦΩΤΙΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ √  

6. ΑΗΔΟΝΟΧΩΡΙΟΥ ΤΑΣΣΟΥ ΣΤΥΛΙΑΝΗ ΘΩΜΑΣ 
 √ 

http://www.konitsa.gr/
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7. ΑΜΑΡΑΝΤΟΥ ΚΑΤΗ ΔΗΜΗΤΡΟΥΛΑ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  √ 

8. ΑΡΜΑΤΩΝ ΠΑΠΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΑΣ  √ 

9. ΑΣΗΜΟΧΩΡΙΟΥ ΣΤΕΡΓΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΖΑΧΑΡΙΑΣ  √ 

10. ΒΟΥΡΜΠΙΑΝΗΣ ΡΑΠΟΣ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  √ 

11. ΓΑΝΑΔΙΟΥ ΤΖΙΜΙΝΑΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΑΡΙΣΤΙΠΠΟΣ  √ 

12. ΓΟΡΓΟΠΟΤΑΜΟΥ ΠΑΠΑΣΑΒΒΑΣ ΧΑΡΙΛΑΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ     √ 

13. ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ ΓΚΟΓΚΟΣ ΣΤΕΡΓΙΟΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ √  

14. ΔΡΟΣΟΠΗΓΗΣ ΚΟΤΣΙΝΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  √ 

15. ΕΛΕΥΘΕΡΟΥ ΠΑΠΑΚΩΣΤΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  √ 

16. ΕΞΟΧΗΣ ΠΟΡΦΥΡΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ 
 √ 

17. ΗΛΙΟΡΡΑΧΗΣ ΚΟΛΩΚΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ   √ 

18. ΚΑΒΑΣΙΛΛΩΝ ΔΑΣΚΑΛΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  √ 

19. ΚΑΛΛΙΘΕΑΣ ΛΑΚΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΘΕΟΦΙΛΟΣ √  

20. ΚΑΣΤΑΝΙΑΝΗΣ ΡΑΠΑΚΟΥΣΙΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΤΡΥΦΩΝ      √ 

21. ΚΕΦΑΛΟΧΩΡΙΟΥ ΦΑΣΟΥΛΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ  √ 

22. ΚΛΕΙΔΩΝΙΑΣ ΚΟΝΤΟΝΑΣΙΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ       √  

23. ΛΑΓΚΑΔΑΣ ΜΠΛΙΘΙΚΙΩΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ  √ 

24. ΜΑΖΙΟΥ ΣΤΡΑΤΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
 √ 

25. ΜΕΛΙΣΣΟΠΕΤΡΑΣ ΚΟΛΟΚΑΣ ΔΩΡΟΘΕΟΣ ΚΟΣΜΑΣ √  

26. ΜΟΛΙΣΤΑΣ ΜΠΟΥΖΟΥΛΑΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
 √ 

27. ΜΟΛΥΒΔΟΣΚΕΠΑΣΤΗΣ ΠΡΟΚΟΣ ΣΤΑΜΑΤΙΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
 √ 

28. ΜΟΝΑΣΤΗΡΙΟΥ 

  

  

29. ΝΙΚΑΝΩΡΑ ΚΟΦΑ ΑΝΝΑ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ 
 √ 

30. ΟΞΥΑΣ ΒΑΔΑΣΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΟΣ √  

31. ΠΑΔΩΝ ΚΥΡΙΑΚΗ ΙΛΕΑΝΑ - ΑΝΔΡΟΜΑΧΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 
 √ 

32. ΠΑΛΑΙΟΣΕΛΛΙΟΥ ΠΙΣΠΑΣ ΗΛΙΑΣ ΘΩΜΑΣ √  

33. ΠΗΓΗΣ ΣΠΑΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ √  

34. ΠΛΑΓΙΑΣ ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  √ 

35. ΠΛΗΚΑΤΙΟΥ ΤΣΙΤΣΟΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ ΘΩΜΑΣ  √ 

36. ΠΟΥΡΝΙΑΣ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ  ΛΑΜΠΡΟΣ  √ 

37. ΠΥΡΓΟΥ ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΤΑΥΡΟΣ 
 √ 

38. ΠΥΡΣΟΓΙΑΝΝΗΣ ΒΑΤΣΚΑΛΗΣ ΜΙΧΑΗΛ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
 √ 

39. ΦΟΥΡΚΑΣ ΡΑΔΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
 √ 

40. ΧΙΟΝΙΑΔΩΝ ΣΚΟΥΡΤΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  √ 
 

        

   

     Ο Αντιπρόεδρος  του Δημοτικού Συμβουλίου  κ. Γκριμότσης Δημήτριος, για το 19ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης, έδωσε το λόγο στον  Αντιδήμαρχο κ. Χήρα Δημήτριο,  ο οποίος παρουσίασε 

στο σώμα την παρακάτω εισήγηση: 

 

Η υπηρεσία μας έχοντας υπόψη 

1. Το άρθρο 197 παρ. 2  του Ν 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/08-06-2006 «Κύρωση του Κώδικα 

Δήμων και Κοινοτήτων»), όπως αντικαταστάθηκε από την παρ. 3 του άρθρου 130 του 

Ν.4685/20 (ΦΕΚ 92/07.05.2020 τεύχος Α΄) που ορίζει ότι:  

Οι Δήμοι που έχουν στην ιδιοκτησία τους δάση μπορούν, με απόφαση του δημοτικού 

συμβουλίου, να εκμισθώνουν την εκμετάλλευση του δάσους σε δασικούς συνεταιρισμούς 

εργασίας, των οποίων τα δύο τρίτα (2/3) των μελών είναι δημότες ή κάτοικοι του Δήμου και τα 

λοιπά μέλη κάτοικοι της οικείας περιφερειακής ενότητας, απευθείας και χωρίς δημοπρασία και 

για χρονικό διάστημα έως τριών (3) ετών. 

2. Το υπ. Αρ. 654372/20-11-2023 έγγραφο του ΥΠΕΝ Διεύθυνση Δασών με θέμα δασικοί 

συνεταιρισμοί που πληρούν τις προϋποθέσεις του Ν.4423/2016 . 

3. Τις εγκεκριμένες Διαχειριστικές μελέτες Βούρμπιανης, Διστράτου, Φούρκας και Κεφαλοχωρίου. 
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4. Τις αιτήσεις των ΔΑΣΕ ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ, ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ Ο ΣΜΟΛΙΚΑΣ, ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ ΤΟ ΡΟΜΠΟΛΟ και 

ΗΠΕΙΡΟΣ. 

5. Την Υπουργική Απόφαση Αριθμ. ΥΠΕΝ/ΔΔΔ/105934/3418/2023  

 

Εισηγείται 

την εκμίσθωση των συστάδων για το διαχειριστικό έτος 2022 σύμφωνα με τις εκθέσεις  

θεώρησης της Διεύθυνσης Συντονισμού και Επιθεώρησης Δασών στους παρακάτω ΔΑΣΕ ως 

ακολούθως: 

 

ΔΑΣΕ ΣΥΣΤΑΔΑ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΔΑΣΟΠΟΝΙΚΟ 

ΕΙΔΟΣ 

ΕΓΚΕΚΡΙΜΕΝΟ 

ΛΗΜΜΑ σε κ.μ. 

 

ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ 

4β ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ Μ. πεύκη 250 

4δ ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ Μ. πεύκη 200 

5α ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ Μ. πεύκη 150 

5β ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ Μ. πεύκη 100 

 6δ ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ     Μ. πεύκη 100 

2δ ΚΕΦΑΛΟΧΩΡΙΟΥ     Μ. πεύκη 300 

 TO 

ΡΟΜΠΟΛΟ 

3α ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ Μ. πεύκη 250 

5γ ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ Μ. πεύκη 400 

10γ ΚΕΦΑΛΟΧΩΡΙΟΥ Μ. πεύκη 150 

 

 

ΗΠΕΙΡΟΣ 

3α ΒΟΥΡΜΠΙΑΝΗΣ Οξιά 200 

3β ΒΟΥΡΜΠΙΑΝΗΣ   Οξιά-Ελάτη 200 

10δ ΚΕΦΑΛΟΧΩΡΙΟΥ Μ. πεύκη 

Οξιά 

100 

100 

 

 Η διάρκεια της μίσθωσης ορίζεται για χρονικό διάστημα ενός έτους από την ημερομηνία της 

άδειας απόληψης. 

 Η τιμή των δασικών προϊόντων για τα παραγόμενα είδη προϊόντων που θα αποληφθούν από τις 

συστάδες υλοτομίας των δημοτικών δασών των Κοινοτήτων του Δήμου Κόνιτσας, λαμβάνοντας 

υπόψη τον ισχύοντα πίνακα διατίμησης δασικών προϊόντων που ισχύει για το έτος 2023, ανά 

κατηγορία ξύλου, είναι οι εξής: 

 Μ. Πεύκη 

 1. Χοντρή στρόγγυλη ξυλεία μήκους 2μ και άνω και μέσης διαμέτρου άνω των 20εκ. τιμή 

μίσθωσης /μονάδα παραγόμενου προϊόντος : 17,40 €/κμ  

2. Χοντρή στρογγύλη ξυλεία µικρού µήκους, κάτω από 2 µ. και µέσης διαµέτρου 20 εκ. και άνω: 

τιμή μίσθωσης /μονάδα παραγόμενου προϊόντος: 7,20 €/χκμ  

3. Στύλοι ΔΕΗ( σύμφωνα με τις ισχύουσες προδιαγραφές της ΔΕΗ): τιμή μίσθωσης /μονάδα 

παραγόμενου προϊόντος 25,20 €/κμ 

 4. Καυσόξυλα κωνοφόρων : τιμή μίσθωσης /μονάδα παραγόμενου προϊόντος: 2,50 €/χκμ . 

Ελάτη  

Χοντρή στρόγγυλη ξυλεία μεγάλου μήκους (2μ και άνω και μέσης διαμέτρου άνω των 20εκ.): τιμή 

μίσθωσης /μονάδα παραγόμενου προϊόντος 15,60 €/κμ  

Λευκόδρεμη πεύκη  

Χοντρή στρόγγυλη ξυλεία μεγάλου μήκους (2μ και άνω και μέσης διαμέτρου άνω των 20εκ.): τιμή 

μίσθωσης /μονάδα παραγόμενου προϊόντος 16,80 €/κμ  

Οξιά  

1. Στρόγγυλη ξυλεία μήκους 1,80μ και άνω και μέσης διαμέτρου άνω των 20εκ. : τιμή μίσθωσης 

/μονάδα παραγόμενου προϊόντος 17,40 €/κμ  

2. Καυσόξυλα: τιμή μίσθωσης /μονάδα παραγόμενου προϊόντος 8,00€/χκμ 

  Δρυς  

1. Στρογγυλή ξυλεία ανεξαρτήτου µήκους, μέσης διαµέτρου 25εκ. και άνω: τιμή μίσθωσης/μονάδα 

παραγόμενου προϊόντος 19,80 €/κμ  

2. Στρογγυλή ξυλεία ανεξαρτήτου µήκους, μέσης διαµέτρου 25εκ. και κάτω: τιμή 

μίσθωσης/μονάδα παραγόμενου προϊόντος 14,40 €/κμ 

 3. Καυσόξυλα : τιμή μίσθωσης /μονάδα παραγόμενου προϊόντος 9,60 €/χκμ  
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  Τυχόν παραγωγή προϊόντων από τις προς εκμίσθωση συστάδες, άλλης κατηγορίας ξυλείας που 

δε συμπεριλαμβάνεται στους παραπάνω πίνακες, η τιμή τους θα υπολογισθεί σύμφωνα με τον 

πίνακα διατίμησης δασικών προϊόντων διαχειριστικού έτους 2023, στρογγυλοποιημένη στην 

επόμενη μονάδα.  

  Τα άτομα που θα πάρουν μέρος στις εργασίες εκμετάλλευσης των ανωτέρω συστάδων 

υλοτομίας υποχρεωτικά θα είναι τακτικά ενεργά μέλη των Δ.Α.Σ.Ε.  

 Τα μισθώματα θα καταβληθούν σε δύο δόσεις, ως εξής: 

 1. Η πρώτη δόση 30% με την υπογραφή της σύμβασης. 

 2. Η δεύτερη δόση 70% με την τελική εξέλιξη από το Δασαρχείο και πριν την παραλαβή των 

δελτίων μεταφοράς δασικών προϊόντων. Στην περίπτωση που υπάρξει μερική εξέλιξη η εξόφληση 

του μισθώματος (70%) θα γίνει με την μερική εξέλιξη πριν την παραλαβή των δελτίων μεταφοράς 

δασικών προϊόντων.  

  Οι Δ.Α.Σ.Ε. υποχρεούνται πριν την παραλαβή του δελτίου μεταφοράς να προσκομίσουν στο 

Δασαρχείο Κόνιτσας έγγραφη βεβαίωση από την Ειδική Ταμειακή Υπηρεσία του Δήμου περί μη 

οφειλής. Χωρίς την προσκόμιση της βεβαίωσης το Δασαρχείο δεν θα παραδώσει στους Δ.Α.Σ.Ε. το 

δελτίο μεταφοράς δασικών προϊόντων.  

 

Παρακαλώ για την έγκριση. 

Ο Αντιδήμαρχος 

Χήρας Δημήτριος 

 
 

Ο κ. Παπασπύρου Ανδρέας επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Ο Τόπος μας 

μπροστά» πήρε το λόγο και είπε τα εξής:  

 

«Το κύριο θέμα είναι αν θα πρέπει να δοθούν οι συστάδες για εκμετάλλευση όπως είναι η 

εισήγηση του κ. Αντιδημάρχου. Σκόπιμα είχα πει προηγουμένως και ρώτησα αν έχει πάρει τα δύο 

έγγραφα. 

Το έγγραφο το δικό μου, αυτό που είχα κάνει εγώ προς το γραφείο Δημάρχου, κοινοποίηση στον 

αρμόδιο Αντιδήμαρχο, είχα πει ότι στην παρούσα περίοδο μόνο επείγοντα θέματα εξετάζονται. Ο 

χαρακτήρας δε του επείγοντος προκύπτει μόνον όταν δεν έχει ευθύνη ο φορέας - η Υπηρεσία που 

καθυστέρησε ή παρέλειψε να κάνει κάτι. 

Το ερώτημα είναι γιατί δεν το γνωρίζατε εσείς η διοίκηση του Δήμου, η αρμόδια Υπηρεσία ότι 

λήγουν αυτές οι συστάδες και τα φέρνετε τον Νοέμβριο - τον Δεκέμβριο για εκμετάλλευση. Το 

γνωρίζατε. Σκόπιμα, λοιπόν, τα φέρατε τότε. Άρα, λοιπόν, απαλείφεται το επείγον. 

Έκανα, λοιπόν, με το έγγραφό μου την πρόταση και λέω που έχει δικαίωμα ο Δήμος να κάνει 

πρόταση - αίτημα στις Δασικές Υπηρεσίες, προκειμένου να γίνει τροποποίηση των μελετών σε τρόπο 

ώστε να μπορεί να γίνει η εκμετάλλευση των συστάδων κατά το επόμενο και μεθεπόμενο έτος. Και 

μάλιστα το τονίζω αυτό. 

Δεν το κάνατε. Το έκανε μόνη της η Υπηρεσία του Δασαρχείου, το Δασαρχείο, δηλαδή, ζήτησε 

από τη Διεύθυνση Δασών -δεν ξέρω από ποιον, πάντως από τις Υπηρεσίες τις προϊστάμενες εκεί- να 

κάνει την τροποποίηση. 

Επισκέφθηκα και τη Διεύθυνση Δασών και  είδαν ότι οι διαχειριστικές μελέτες έχουν ένα βάθος 

χρόνου και το 2025-2026 αν δεν κάνω λάθος, επομένως η τροποποίηση μπορεί να γίνει και υπάρχει ο 

χρόνος να γίνει. 

Κατόπιν αυτού -και είναι και τοποθέτησή μου, κύριε ασκούντα τα καθήκοντα του Προέδρου- η 

τοποθέτηση της παράταξης είναι ότι μπορεί να γίνει το αίτημα της τροποποίησης των μελετών και οι 

συστάδες να εκμεταλλευτούν κατά το επόμενο έτος. Συνεπώς εμείς θα ψηφίσουμε όχι. 

Θα μπορούσε κάλλιστα ο Δήμος με ένα αίτημα να παρατείνει την εκμίσθωση και θα είχαν 

αποφευχθεί όλα. Και αυτό που είπανε προηγουμένως για τον άλλο συνεταιρισμό να είχε διευκρινιστεί 

απόλυτα και με ησυχία και ηρεμία να γίνει η κατανομή της εκμετάλλευσης των συστάδων. Σκοπίμως, 

λοιπόν, δεν υποβλήθηκε το αίτημα και όλοι αντιλαμβάνονται με σαφήνεια γιατί έγινε αυτό. Κατόπιν 

αυτού θα ψηφίσουμε όχι». 

 

Ο κ. Σπανός Βασίλειος επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Ο Τόπος που θέλω να ζω» 

πήρε το λόγο και είπε τα εξής:  
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«Δύο πράγματα θέλω να πω. Το ζήτημα της εκμίσθωσης των συστάδων υλοτομίας του Δήμου 

Κόνιτσας, με την παρούσα Δημοτική Αρχή είναι ένα ζήτημα το οποίο δημιουργεί εντάσεις εδώ και 4,5 

χρόνια. Δε θα το λύσουμε σήμερα, είναι σίγουρο. 

Κύριε Χήρα, μια που θα είναι και η τελευταία συνεδρίαση τελικώς απ’ ό,τι φαίνεται, θα ήθελα να 

σας θυμίσω τι μου είχατε πει εσείς προσωπικά στο αντίστοιχο θέμα πέρυσι όταν σας ρώτησα αν όλα 

αυτά τα ξύλα που δίνατε πέρυσι, σε ποσότητα πολλά ξύλα, θα μπορέσουν οι συνεταιρισμοί να τα 

ξυλεύσουν. Η απάντησή σας ήταν ναι και όταν ρώτησα πώς το διασφαλίζουμε η απάντησή σας ήταν 

«Με τον Χήρα μιλάς τώρα». 

Φέτος, λοιπόν, φέρνετε τις παρατάσεις, δικαιολογημένες προφανώς αφού υπήρχαν ζητήματα που 

θέτουν οι συνεταιρισμοί με τον Στρατό, με τις καιρικές συνθήκες κτλ. Είναι, όμως, οξύμωρο στην ίδια 

συνεδρίαση να φέρνετε στους ίδιους συνεταιρισμούς που δεν μπόρεσαν να ξυλεύσουν τα ξύλα της 

περσινής χρονιάς και να τους δίνετε και όλα τα ξύλα του ’23, ενώ αντίστοιχα μπορούσε να γίνει αυτό 

που σας είπε ο κ. Παπασπύρου πριν. Προφανώς διαφωνείτε με αυτό. 

Και τέλος, για να τελειώσω, σε ό,τι έχει να κάνει με αυτό που είπε ο κ. Δήμαρχος, ότι δικαιώθηκε 

η παράταξή του (σε όλα κιόλας, σε όλα) θα σας θυμίσω, λοιπόν, ότι σε κάποια αντίστοιχη απόφαση 

που πήραν οι παρατάξεις της αντιπολίτευσης πήγαμε στον Εισαγγελέα.  

Δε μας πήγατε εσείς θα πείτε, άλλος μας πήγε. Ναι, θα συμφωνήσω εγώ ότι άλλος μας πήγε. 

Άλλος βέβαια μας έχει απειλήσει στο Δημοτικό Συμβούλιο αλλά άλλος μας πήγε στον Εισαγγελέα. Κι 

εμείς θα καταψηφίσουμε Πρόεδρε». 

 

Ο κ. Σδούκος Δημήτριος επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» πήρε 

το λόγο και είπε τα εξής:  

 

«Καταρχήν, έτσι διευκρινιστικό, οι συνεταιρισμοί δεν μπόρεσαν να υλοτομήσουν, να 

ολοκληρώσουν τις υλοτομίες που δώσαμε παράταση πριν από λίγο, όχι από ευθύνη δική τους αλλά 

από ευθύνη βασικά του Δασαρχείου. 

Δεύτερο, νομίζω πως ξεχνάμε και ένα πράγμα, ότι εδώ δε μοιράζουμε ξυλεία, κάνουμε κατανομή 

στους συνεταιρισμούς, διασφαλίζουμε έσοδα για τον Δήμο, εδώ κάνουμε κάτι που το ξεχάσαμε στις 9 

του Οκτώβρη ορισμένοι ορισμένοι· εδώ δίνουμε δουλειά και στους δασεργάτες να μπορούν να 

δουλέψουν τον επόμενο χρόνο. Αυτό το ξεχνάμε; 

Δηλαδή για ένα καπρίτσιο, γιατί στην ουσία αυτό είναι, αυτοί οι άνθρωποι θα μείνουν ένα χρόνο 

πίσω. Η "Λαϊκή Συσπείρωση", λοιπόν, θα ψηφίσει ναι στην εισήγηση του κ. Χήρα. Ευχαριστώ». 

 
Ο κ. Χήρας Δημήτριος αντιδήμαρχος κι εισηγητής του θέματος πήρε το λόγο και είπε τα 

εξής:  

  «Να απαντήσω σε δύο-τρία θέματα. Πρώτον δεν ευθύνεται ο Δήμος για τις παρατάσεις. Εάν 

παρακολουθήσετε πότε έγινε η εγκατάσταση, θα δείτε ότι στον "ΣΜΟΛΙΚΑ" έγινε τον Οκτώβριο του 

’23. Κάνω λάθος; Άρα ο Δήμος δεν έχει καμία ευθύνη, κάποιοι άλλοι φταίνε. Στο Κεφαλοχώρι 

υπάρχουνε εκρηκτικά, οπότε ο Δήμος πάλι δεν έχει καμία σχέση. Όσον αφορά για το "ΡΟΜΠΟΛΟ", 

είναι τρελό αυτό να το πω, 05/12 έγινε η προσήμανση για  όλες οι συστάδες. Τα έχω τα χαρτιά εδώ. 

05/12. Και ένας ΔΑΣΕ ο οποίος δεν έχει υποβάλει μέσα στους τρεις που πέρσι πήρανε, δεν έχει πάρει 

παράταση γιατί τα υλοτόμησε. 

Να απαντήσω τώρα στο έγγραφο που έκανε το Δασαρχείο προς τη Διεύθυνση Δασών και η 

Διεύθυνση Δασών απαντάει με το αρ.πρωτ. 688177/04-12-2023έγγραφο στο έγγραφο του 

Δασαρχείου, με κοινοποίηση στο Δήμο Κόνιτσας: «Σε λήμματα του 2022 για τα οποία ο Δήμος 

Κόνιτσας μέχρι και το τέλος του τρέχοντος έτους με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου μπορεί να 

εγκρίνει την εκμίσθωσή τους». Μέχρι τέλος του ’23 έχουμε δικαίωμα. 

Και θα πω και το πιο ωραίο για το Δασαρχείο, μιας και είστε τόσο αγαπητοί όλοι σας. Διαχειριστική 

Βούρμπιανης προβλέπει μεθεπόμενο; 

Δήμαρχε, εγώ βλέπω το Δασαρχείο ενδιαφέρεται για τις συστάδες Διστράτου, Κεφαλοχωρίου 

και Βούρμπιανης επειδή στην εισήγηση που είχε κάνει ο δασάρχης, τότε ο αρμόδιος υπάλληλος είχε 

πει και για το μεθεπόμενο. Πλην, όμως, η Γενική Διεύθυνση Δασών η Αποκεντρωμένη λέει μόνο το 

επόμενο, όχι το μεθεπόμενο και όλοι, όλοι, τη Βούρμπιανη την έχουμε βγάλει έξω, την έχουμε 

ξεχάσει. Άρα και η Βούρμπιανη έπρεπε να έχει συμπεριληφθεί στο έγγραφο του Δασαρχείου». 
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Ο κ. Ρόμπολος Γεώργιος, δημοτικός σύμβουλος, πήρε το λόγο και είπε τα εξής:  

 

«Επειδή παρακολουθούν τη συνεδρίαση και Δημοτικοί Σύμβουλοι οι οποίοι θα είναι αύριο σε αυτά 

τα έδρανα, ακούστε, αγαπητοί φίλοι, τι γίνεται. Μια κολόνα πουλιέται σήμερα 300 ευρώ. Ο Δήμος 

παραχωρεί το κυβικό 25 ευρώ. Στο κυβικό πέφτουν 2,5 κολόνες και πλούσια. 300 ευρώ την παίρνει 

την κολόνα, 2 Χ 3 = 6, 800 ευρώ οι κολόνες. Πρόταση δική μου, δώστε και στον άλλον συνεταιρισμό 

να ψηφίσουμε ναι. Μοιράστε τα ακριβώς. Μετά την ανάγνωση του εγγράφου και το αίτημα του 

δασάρχη περί παράτασης ψηφίζω όχι». 

 

Ο Δήμαρχος κ. Νικόλαος Εξάρχου πήρε το λόγο και είπε τα εξής: 

 

«Τα θέματα των δασών εδώ και τέσσερα χρόνια μας πιέζουνε και η διοίκηση του Δήμου 

δικαιώθηκε σε όλα και τα τέσσερα χρόνια, να ξεκαθαρίσουμε τα εξής. 

Πρώτον έχουμε δικαίωμα και υποχρέωση τα λήμματα που τελειώνουν μέχρι το τέλος του 2023 να 

τα δώσουμε οποιαδήποτε στιγμή, οποιαδήποτε μέχρι τέλος του 2023 εννοώ και σήμερα ο κ. Χήρας 

δίνει - κατανέμει τα συγκεκριμένα λήμματα. 

Για τα λήμματα που είχαν τέλος το 2022 και είναι ένα χρόνο παράταση. Για τα λήμματα που είναι 

ένας χρόνος ακόμα και τελειώνουν τέλος ’24 ο κ. Χήρας δεν τα έβαλε προς κατανομή. Τα λήμματα 

που τελειώνουνε τέλος του ’24 δεν τα έχει βάλει ο κ. Χήρας προς κατανομή, έβαλε τα λήμματα που 

τελειώνουνε μέχρι 31/12/2023, ανεξαρτήτου αν έχουμε παρατάσεις ή όχι. 

Πρώτο έγγραφο: 17/11/2023, αριθμός πρωτοκόλλου 649949, από το Δασαρχείο προς τη Διεύθυνση 

Συντονισμού Δασών Ιωαννίνων, κοινοποίηση Δήμος Κόνιτσας, με το οποίο ο κ. δασάρχης ζητάει για 

τα λήμματα που τελειώνουν το ’23 να έχουμε παράταση ενός έτους. Συνεχίζουμε. Δεύτερο 

έγγραφοαρ.πρωτ.664127/23-11-2023 από τη Διεύθυνση Δασών από τα Γιάννενα προς το Δασαρχείο, 

το οποίο κοινοποιείται και στον Δήμο και η Διεύθυνση από τα Γιάννενα ζητάει να γνωμοδοτήσει και ο 

Δήμος ως προς την παράταση.  

Τρίτο έγγραφο αρ.πρωτ.676669/29-11-2023 από τον κύριο δασάρχη προς τη Διεύθυνση Δασών 

και γράφει σαφέστατα εδώ: «Προβλέπεται η πρόταση του αρμοδίου δασάρχη για τυχόν παρατάσεις 

χωρίς να απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του ιδιοκτήτη». 

Δηλαδή ο δασάρχης λέει στο έγγραφο που απέστειλε, όταν η Διεύθυνση Δασών του είπε πάρε και 

τη γνώμη του Δήμου, ο δασάρχης, λοιπόν, λέει ότι δε χρειάζεται η γνωμοδότηση του ιδιοκτήτη και 

στη συγκεκριμένη περίπτωση του Δήμου.  

Ο δασάρχης, απαντώντας στη Διεύθυνση Δασών, η οποία Διεύθυνση Δασών του είπε να πάρεις 

και γνωμοδότηση από τον Δήμο, γιατί τα έχω συζητήσει μαζί τους, απαντάει ο δασάρχης ότι είναι 

αναφαίρετο δικαίωμα του δασάρχη να ζητήσει την τροποποίηση και την παράταση του χρόνου ισχύος 

των διαχειριστικών μελετών χωρίς τη γνώμη τη σύμφωνη του Δήμου. Δηλαδή με λίγα λόγια λέει δεν 

πέφτει λόγος στον Δήμο. 

Ας τα λύσουν τα προβλήματα εκείνοι. Εμείς έχουμε υποχρέωση μέχρι 31/12 και το συζήτησα και 

με τη Διεύθυνση Δασών να δώσουμε τα ξύλα που τελειώνουνε μέχρι 31/12, ανεξαρτήτου πότε θα 

γίνουν οι διαδικασίες και αν θα γίνουνε μετά ή όχι, οι υπόλοιπες διαδικασίες. Εμείς πρέπει να τα 

δώσουμε, είναι υποχρεωτικό γιατί έχουμε πρόβλημα παράβασης καθήκοντος.  

Και να θυμίσω την ανάλογη περίπτωση το ’21 όπου είχαμε τα ίδια προβλήματα και μόλις ήρθε το 

χαρτί από τον τέως δασάρχη, ότι αν δε δώσετε τα ξύλα θα πάτε για παράβαση καθήκοντος, όλες οι 

παρατάξεις, κ. Παπασπύρου, απείχαν για να περάσει τότε με τους ψήφους της δημοτικής παράταξης 

του Δημάρχου. 

Κύριε Παφίλη, γνωρίζετε πολύ καλά τα πράγματα, και επειδή το έβαλαν και οι κύριοι εκεί θα 

τονίσω το εξής. Υπάρχει μια καταγγελία από αρχές Σεπτέμβρη για παράνομη υλοτομία σε λήμμα το 

οποίο έχει δοθεί στον συγκεκριμένο συνεταιρισμό που είχε την εκμετάλλευση του συγκεκριμένου 

λήμματος. 

Η καταγγελία, λοιπόν, διερευνάται αυτή τη στιγμή. Δε διερευνάται απλώς, η καταγγελία υπήρχε, 

έγινε και στον Δήμο, ο Δήμαρχος έστειλε την καταγγελία (είχε πάει και πριν στο Δασαρχείο) στο 

Δασαρχείο, στον Εισαγγελέα τη συγκεκριμένη καταγγελία γιατί είναι σοβαρότατη και, προσέξτε με, 

διαβάζω το εξής έγγραφο του Δασαρχείου με αρ. πρωτ. 596407/30-10-2023. Έγγραφο προς 

Διεύθυνση Δασών Ιωαννίνων, κοινοποίηση Δήμο Κόνιτσας. Διερεύνηση καταγγελίας. Με το υπ’ 

αριθμόν τάδε έγγραφο δικό μας, έγγραφο του Δασαρχείου προς Διεύθυνση Δασών, με το υπ’ αριθμόν 

τάδε έγγραφο του Δήμου Κόνιτσας. 
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«Αναφορικά με τα άνω σχετικά σας γνωρίζουμε τα κάτωθι: Προκειμένου να εξετάσει ο 

προϊστάμενος της Υπηρεσίας τη βασιμότητα ανώνυμης καταγγελίας περί παράνομης υλοτομίας στο 

δημοτικό δάσος Διστράτου, κατόπιν εντολής μεταβήκαμε στις 13/09/2023 στο δημοτικό δάσος 

Διστράτου και από αυτοψία που πραγματοποιήσαμε διαπιστώσαμε ότι στη δασική θέση «Τσούκα», στη 

συστάδα 1γ του δημοτικού δάσους Διστράτου του Δήμου Κόνιτσας, την παράνομη υλοτομία 14 

ατόμων μαύρης πεύκης, συνολικού ξυλώδους όγκου 49,04 m3, που αποδίδουν, σύμφωνα με την 

καταμετρηθείσα κατά κατηγορία προϊόντα του νόμιμου λήμματος αναλογίας, 42,32 m3 στρογγυλής 

ξυλείας μαύρης πεύκης και 6,0 m3 καυσόξυλων μαύρης πεύκης. 

Τα παραπάνω άτομα μαύρης πεύκης δεν είχαν προσημανθεί και δε συμπεριλαμβάνονται στο από 

12/07/2023 δελτίο προσήμανσης. Η παραπάνω συστάδα είχε παραχωρηθεί από τον Δήμο Κόνιτσας 

στον ΔΑΣΕ Διστράτου "Ο ΣΜΟΛΙΚΑΣ" με την υπ’ αριθμ. 73/2022 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 

Κόνιτσας. Η Υπηρεσία μας ήδη υπέβαλε κατά του ΔΑΣΕ πρωτόκολλο μηνύσεως, κατάσχεση, 

δημοπρασία των κατασχεμένων και επιβολή διοικητικού προστίμου. 

Επίσης, στη δασική έκταση «Τσούκα», δίπλα από αυτή τη συστάδα που είχε ο συγκεκριμένος 

συνεταιρισμός, στη συστάδα 1β του δημοτικού δάσους Διστράτου του Δήμου Κόνιτσας και από τον 

έλεγχο που διενεργήσαμε διαπιστώσαμε την παράνομη υλοτομία 10 ατόμων μαύρης πεύκης, τα οποία 

απέδιδαν 35,72 m3 ξυλώδους όγκου μαύρης πεύκης. Τα ανωτέρω υλοτομηθέντα δασικά προϊόντα 

είχαν φυγαδευτεί από τη διπλανή. 

Παρά τις επανειλημμένες προσπάθειες για τον εντοπισμό του δράστη ή των δραστών, αυτοί 

παραμένουν άγνωστοι. Η Υπηρεσία μας θα υποβάλει πρωτόκολλο μηνύσεως κατά αγνώστων. Η 

Υπηρεσία μας έχει ήδη επιληφθεί…» κτλ. Απλά πραγματάκια. 

Έχουμε, λοιπόν, κ. Παφίλη, μία υλοτομία η οποία έχει δοθεί από τον Δήμο, ένα λήμμα. Μέχρι την 

τελική εξέλιξη υπεύθυνος για τη φύλαξη του λήμματος είναι ο συνεταιρισμός που έχει πάρει το λήμμα. 

Εντάξει; Επομένως, κ. Παφίλη, δεν πρόκειται ο Εξάρχου και η παράταξή του να δώσουνε ξύλα σε 

συνεταιρισμό ο οποίος παραβίασε τους στοιχειώδεις κανόνες και διώκεται. 

Δεν μπαίνω στην ουσία, γιατί ακούγονται διάφορα πράγματα και αν δεν το έκαναν αυτοί ας πάνε 

στα δικαστήρια να το βρείτε. Αυτοί ήταν υπεύθυνοι. 

Για να σε ρωτήσω κάτι γιατί δεν το περίμενα να γίνει αυτή η ερώτηση εδώ μέσα· εάν έχετε εσείς 

έναν φύλακα στο σπίτι σας, έναν φύλακα, φεύγετε από το σπίτι και πληρώνετε τον κ. Γκριμότση να 

σας φυλάει το σπίτι και ο κ. Γκριμότσης την κοπανάει από το σπίτι και μπαίνω μες στο σπίτι εγώ και 

κλέβω. θα τον ξαναπάρεις τον κ. Γκριμότση ως φύλακα; 

Επομένως, κ. Χήρα, σας ευχαριστώ που κάνατε τη σωστή εισήγηση. Άρα εμείς δίνουμε ξύλα αυτά 

που τελειώνουνε 31/12/2023 στους τρεις συνεταιρισμούς και όχι στον συνεταιρισμό που διώκεται 

γιατί έχει παρανομήσει. Σας ευχαριστώ, κ. Χήρα. 

Κύριε Παπασπύρου, σας διάβασα τα έγγραφα και σας το γράφει ο δασάρχης. Μάλλον δεν 

καταλάβατε ότι μόνο ο δασάρχης έχει δικαίωμα να ζητήσει την παράταση, τροποποίηση και παράταση 

χρόνου ισχύος των διαχειριστικών μελετών και δεν ερωτάται ο Δήμος. Το γράφει εδώ: έγγραφο 

αριθμ. πρωτ. 676669/23-11. 

Ο δασάρχης, λοιπόν, κάνει αυτή τη διαδικασία. Είπατε κάτι περί επείγοντος, κ. Παπασπύρου. 

Ακούστε με θα σας παρακαλέσω πάρα πολύ. Έχω την επιστολή σας εδώ και αναφέρεται στο τρίτο: 

«Επιβάλλεται άμεσα να υποβληθεί… κτλ. Ο Δήμος για ανεξήγητους λόγους, η διοίκηση δεν προέβη 

έγκαιρα στη δρομολόγηση…» κτλ. 

Προσέξτε με, κ. Παπασπύρου. Δεν μπαίνει ζήτημα εκτάκτου θέματος. Είναι υποχρέωση αυτό το 

συγκεκριμένο θέμα να περάσει μέχρι 31/12/2023. Το καταλαβαίνετε; Δεν μπαίνει θέμα εκτάκτου, κ. 

Παπασπύρου, είναι θέμα το οποίο πάντα στις συνεδριάσεις των Δημοτικών Συμβουλίων έμπαινε 

τελευταία. 

Και εκτός αυτού ξέρετε τι σημαίνει έκτακτο θέμα; Σημαίνει να βγάλουμε τον Μπαμπινιώτη να μας 

εξηγήσει τι σημαίνει, κ. Παπασπύρου, έκτακτο θέμα. Εδώ δίνεις τα ξύλα όποτε μπορείς, όποτε θέλεις. 

Δεν μπορείς να πεις ότι είναι έκτακτο το θέμα, είναι υποχρέωση, κ. Παπασπύρου, να τα δώσουμε 

μέχρι 31/12. 

Παρ’ όλα αυτά να το ξεκαθαρίσαμε ότι η δημοτική παράταξη και ο συγκεκριμένος Αντιδήμαρχος 

δεν πρόκειται να δώσει ξύλα σε συνεταιρισμό ο οποίος έχει παρανομήσει. Και θα σου πω και κάτι, 

όποιος και να ήταν ο συνεταιρισμός, και άλλος να ήτανε, ακριβώς το ίδιο θα κάναμε. Εντάξει; 

Ξεκάθαρα πράγματα. Μη λέτε πράγματα τα οποία τα γνωρίζετε». 
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Ο κ. Παπασπύρου Ανδρέας επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Ο Τόπος μας 

μπροστά» πήρε το λόγο και είπε τα εξής:  

 

«Είστε Δήμαρχος, είστε αρχιτέκτονας, είστε και δικαστής. Βεβαίως, είστε και δικαστής, τον 

καταδικάσατε τον άνθρωπο πριν υπάρχει καταδικαστική απόφαση. Λοιπόν, ακούστε, κ. Δήμαρχε, και 

να κλείνουμε το θέμα, δεν είστε δικαστής, δεν έχει ληφθεί η απόφαση, αν είναι ένοχος ή όχι, θα 

αποφασίσει το δικαστήριο. 

Σε κάθε περίπτωση υπάρχει το τεκμήριο της αθωότητας. Το δικαστήριο εκεί που θα πάει, αν πάει 

στο δικαστήριο ή αποφασίσει ο Εισαγγελέας, θα αποφασίσει αν πράγματι έχει διαπραχθεί αυτή η 

αξιόποινη πράξη ή όχι. Κύριε Πρόεδρε, να πάμε επιτέλους στην ψηφοφορία να τελειώνουμε». 

 

Ο κ. Τσιαλιαμάνης Νικόλαος δημοτικός σύμβουλος πήρε το λόγο και είπε τα εξής: 

 

«Πριν ψηφίσω θα ‘θελα να δικαιολογήσω την ψήφο μου. Αφού θα πάω για παράβαση καθήκοντος 

βάσει του νόμου, αυτή πρέπει πρέπει να γίνει μέχρι 31/12, ψηφίζω ναι. 

Στην κατανομή στον τέταρτο συνεταιρισμό, πάλι βάσει νόμου -τον οποίο δεν τον έχω μπροστά 

μου αλλά μπορούμε να τον δούμε, εάν ψηφίσω ναι, από τη στιγμή που ο συνεταιρισμός είναι 

διωκόμενος, ο κάθε πολίτης (πολίτης, όχι απλώς συνεταιρισμός ή συνάδελφος εδώ) μπορεί να με 

διώξει ότι έκανα παράβαση καθήκοντος πάλι, ενώ ο συνεταιρισμός έχει το δικαίωμα να προσφύγει 

στην Αποκεντρωμένη, να κάνει ένσταση και να δικαιωθεί.  

Εγώ θα ψηφίσω ναι, εγώ θα ψηφίσω και στην κατανομή ναι, αλλά υπάρχει αυτό που είπα, ότι αν 

ψηφίσω όχι και πάρει ξύλα κι ο άλλος συνεταιρισμός μπορεί ο κάθε πολίτης να με διώξει εδώ γιατί 

έδωσα ξύλα από τη στιγμή που διώκεται. Από τη στιγμή που βρίσκεστε υπό δίωξη, δε λέω εγώ ότι 

έχετε καταδικαστεί, μπορεί να αθωωθείτε και το εύχομαι, μπορείτε να προσφύγετε και να πάρετε 

ξύλα, παιδιά. Να κάνετε ένσταση στην Αποκεντρωμένη βάσει της αποφάσεως που δώσαμε. Θα 

ψηφίσω ναι». 

 

Ο κ. Λαζογιάννης Αριστείδης δημοτικός σύμβουλος πήρε το λόγο και είπε τα εξής: 

 

«Κι εγώ ψηφίζω ναι. Εμένα με κάλυψε ο κ. Τσιαλιαμάνης, αυτά ήθελα να πω κι εγώ, με  

κάλυψε όμως και η τοποθέτηση του κ. Σδούκου από τη "Λαϊκή Συσπείρωση". 

Προφανώς έχουμε να κάνουμε με δασεργάτες, με ανθρώπους που ζουν εδώ πέρα με τις 

οικογένειές τους, οπότε πρέπει να το κοιτάξουμε και αυτό γιατί είναι δυσάρεστο να φεύγουν, να 

εγκαταλείπουν τις οικογένειες, να πηγαίνουν να βγάλουν αλλού ένα μεροκάματο μικρό ή μεγάλο, δε 

θα το κρίνω εγώ αυτό, αυτό που είναι να βγάλουν. Ψηφίζω Ναι». 

 

Ο κ. Σδούκος Δημήτριος επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» πήρε 

το λόγο και είπε τα εξής: 

 

«Εκπλήσσομαι γιατί δεν ξαναμπήκε αυτή τη φορά το αίτημα που μας βασάνισε πριν από 

κάμποσα χρόνια, πως για να αυξηθούν τα έσοδα του Δήμου θα έπρεπε ένα μέρος να βγει σε 

δημοπρασία. Γιατί δεν μπήκε και σήμερα, αυτό εννοώ. Ψηφίζω Ναι». 

 

Η αναλυτική διαλογική συζήτηση μεταξύ των κ.κ. Δημοτικών Συμβούλων, φαίνεται στο 

απομαγνητοφωνημένο Πρακτικό Νο 27ον της συνεδρίασης στις 19-12-2023. Κατά την διαλογική 

συζήτηση, όσοι εκ των Δημοτικών Συμβούλων πήραν τον λόγο, κατέθεσαν τις απόψεις  και τις 

προτάσεις τους και δόθηκαν στην συνέχεια οι απαιτούμενες διευκρινήσεις από τον εισηγητή. Στη 

συνέχεια ο Αντιπρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού ακολούθησε ψηφοφορία, κάλεσε το 

Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

Αφού έλαβε υπόψη: 

 Την εισήγηση του αντιδημάρχου 

 Το άρθρο 197 παρ. 2  του Ν 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/08-06-2006 «Κύρωση του Κώδικα 

Δήμων και Κοινοτήτων»), όπως αντικαταστάθηκε από την παρ. 3 του άρθρου 130 του 

Ν.4685/20 (ΦΕΚ 92/07.05.2020 τεύχος Α΄)  
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 Το υπ. Αρ. 654372/20-11-2023 έγγραφο του ΥΠΕΝ Διεύθυνση Δασών με θέμα δασικοί 

συνεταιρισμοί που πληρούν τις προϋποθέσεις του Ν.4423/2016 . 

 Τις εγκεκριμένες Διαχειριστικές μελέτες Βούρμπιανης, Διστράτου, Φούρκας και Κεφαλοχωρίου. 

 Τις αιτήσεις των ΔΑΣΕ ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ, ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ Ο ΣΜΟΛΙΚΑΣ, ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ ΤΟ ΡΟΜΠΟΛΟ και 

ΗΠΕΙΡΟΣ. 

 Την Υπουργική Απόφαση Αριθμ. ΥΠΕΝ/ΔΔΔ/105934/3418/2023  

Και μετά από διαλογική συζήτηση, αφού ακολούθησε ψηφοφορία. 

 

ΨΗΦΟΦΟΡΙΑ :  Υπέρ :  -5-       Κατά :  -10-       Λευκά : -0-        

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

 
ΥΠΕΡ ψήφισαν οι: Τσιαλιαμάνης Νικόλαος, Χήρας Δημήτριος, Λαζογιάννης Αριστείδης, Δημάρατου Αικατερίνη, Σδούκος 
Δημήτριος 
ΚΑΤΑ ψήφισαν οι:: Παπασπύρου Ανδρέας, Παφίλης Ιωάννης , Ρόμπολος Γεώργιος, Γκριμότσης Δημήτριος, Λάκκα Δήμητρα 
Σπανός Βασίλειος, Καλτσούνης Νικόλαος, Ζήσης Δημήτριος , Τσιγκούλης Παναγιώτης, Σαμαρά Μαριάνα  

 

1. Καταψηφίζει την εισήγηση του αντιδημάρχου κ. Χήρα Δημητρίου με θέμα: Εκμίσθωση  

συστάδων υλοτομίας Δ. Κόνιτσας διαχειριστικού έτους 2022. 

2. Εξουσιοδοτείται ο Δήμαρχος για τις περαιτέρω ενέργειες. 

 

Ο  κ. Αντιπρόεδρος κήρυξε το πέρας της συνεδρίασης και ευχαρίστησε τους παριστάμενους για τη 

συμμετοχή τους, ζητώντας να υπογράψουν στο παρόν πρακτικό όπως παρακάτω: 

  Η  απόφαση αυτή πήρε τον αυξ. αριθμό  156/2023 

 

Ο Αντιπρόεδρος Δ.Σ.  Χήρας Χ. Δημήτριος 

  Τσιαλιαμάνης Ι. Νικόλαος 

  Λαζογιάννης Ι. Αριστείδης 

Γκριμότσης Ι. Δημήτριος  Παπασπύρου Ζ. Ανδρέας 

  Παφίλης Ε.Ιωάννης 

  Ρόμπολος Ν.Γεώργιος 

Ο Γραμματέας Δ.Σ.  Λάκκα Α. Δήμητρα 

  Σπανός Ι. Βασίλειος 

  Ζήσης Η. Δημήτριος 

Καλτσούνης Χ. Νικόλαος  Τσιγκούλης Ν. Παναγιώτης 

  Σδούκος Β. Δημήτριος 

  Δημάρατου Λ. Αικατερίνη 

  Σαμαρά Β. Μαριάνα 

   

Ακριβές Αντίγραφο αποσπάσματος από τα βιβλία πρακτικών των συνεδριάσεων  του Δημοτικού 

Συμβουλίου Κόνιτσας. 

Κόνιτσα 19-12-2023 

Κατ’ εντολή Δημάρχου 

Η ειδική γραμματέας 

 

Μαίρη Αθανασίου 
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